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Geachte heer, mevrouw, 
 
U heeft ons college schriftelijke vragen gesteld op grond van artikel 42 van de Organi-
satieverordening van de gemeenteraad over de uitspraak van de Raad van State inza-
ke het Programma Aanpak Stikstof. Bij deze beantwoorden wij uw vragen. 
 
Vraag: De VVD vraagt zich af welke consequenties dit besluit heeft voor de haalbaar-
heid en de financiële kant voor de volgende onderwerpen: 
- De geplande woningbouw (circa 500 per jaar); 
-Grondverkoop voor woningbouw en industrie (zal het resultaat dalen door dit besluit?); 
-Planning oostelijke rondweg (heeft dit besluit consequenties voor alleen de verschil-
lende opties in het plan en/of staat het plan in zijn geheel hierdoor ter discussie?). 
 
Antwoord: Op 29 mei jl. heeft de Afdeling  bestuursrechtspraak van de Raad van State 
uitspraak gedaan in enkele beroepszaken tegen Natura 2000-vergunningen die zijn 
gebaseerd op het Programma Aanpak Stikstof (PAS) 2015-2021. Het is een stevige 
uitspraak die per direct forse consequenties heeft voor de ambities van individuele 
ondernemers, gemeenten, provincies en Rijksoverheid op het gebied van infrastruc-
tuur, woningbouw en klimaat. Een onvermijdelijke consequentie van de uitspraak is dat 
de mogelijkheden om toestemming te krijgen voor toekomstige activiteiten die stikstof-
uitstoot veroorzaken aanzienlijk kleiner zal zijn dan tot nu toe.    
 
Wij zijn bezig om de precieze gevolgen, voor onze woningbouwprojecten, grondver-
koop voor woningbouw en bedrijvigheid en de Oostelijke Rondweg te duiden. Het be-
treft een complex vraagstuk waarover nog veel onduidelijkheid bestaat. Minister Schou-
ten geeft in een brief van 11 juni 2019 aan de Tweede Kamer aan dat zij in overleg met 
het kabinet, medeoverheden en andere maatschappelijke partners optrekt bij het in 
beeld brengen van de precieze gevolgen, het waar mogelijk vinden van oplossingen en 
het realiseren van een toekomstbestendige stikstofaanpak. Voor het zomerreces heeft 
zij toegezegd de Kamer nader te informeren hoe hieraan invulling wordt gegeven. Wij 
volgen deze berichtgeving op de voet. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
H.F.B. van Steden dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris burgemeester 
 


